
Proces-verbal

Tncheiat Tn 9edin+a Comisiei de transport 9i mobilitate urbana
din data de 25 maRie 2025, ora 9:45

Sedinta s-a desfasurat Tn format mid, in sala de consiliu, Primaria
Municipiului Bucure9ti.

Convocarea sedintei comisiei a fost facuta la solicitarea din data de
24.03.2025 a domnului pre9edinte Mitu Razvan – Aurel.

1.

2.

3.

4.

5.

6.

MITU RAZVAN – AUREL – PRE§EDINTE – prezent

SUSAI ALEXANDRU – SECRETAR – prezent

ARTIMON MARIAN - prezent

TURMAC GEORGE - ADRIAN - prezent

NICOLAIE GEORGE - prezent

MANOLE GELU – CIPRIAN - prezent
7.

8.

9.

10.

11.

DOBRESCU DANIEL - prezent

SABO BOGDAN – ALEXANDRU - prezent

HIOHI ALBERT – LAURENTIU - prezent

FLORESCU §TEFAN – VIOREL - prezent

SUSANU SELENA – GABRIELA - prezent

Ordinea de zi a comisiei:
15. Proiect de hotarare privind accesul autovehiculelor destinate
transportului de de9euri provenite din desfaceri, materiale de construe{ii 9i
a utilajelor cu masa totala autorizata mai mare de 5 t, pe 9antierele
organizate de Administra+ia Municipala pentru Consolidarea cladirilor cu
Risc Seismic

16. Proiect de hotarare privind aprobarea Protocolului de cooperare pentru
coordonarea lucrarilor privind retelele de utilitali de apa 9i canal in scopul
executarii, Tntr-o concep+ie unitara, a obiectivului de investi\ii „Conexiunea
proiectului <<Penetra jie Prelungirea Ghencea – Domne9ti 9i Supralargire
Bulevardul Ghencea Tntre Strada Bra9ov 9i Terminal Tramvai 41>> cu
proiectul <<Pasaj Suprateran pe DJ602, Centura Bucure9ti – Domne9ti>>
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“(CNAIFR), a obiectivului de investi{ii „Relocare 9i extindere rejele de apa
potabila 9i canalizare menajera pe tronsonul de pe Prelungirea Ghencea,
cuprins Tntre str. Maracineni 9i limita pasaj Dornne9ti” (ANB) 9i a
obiectivului de investitii „Penetra{ie Prelungirea Ghencea – Domne9ti 9i
Supralargire Bulevardul Ghencea Tntre Strada Bra9ov 9i Terminal Tramvai
41“(PMB)

Domnul Pre9edinte Mitu Razvan-Aurel

Bund dimineata 9i bine ati venit la Comisia de transport Pi mobilitate
urbana. Dau cuvantul secretariatului pentru cvorum. va rog.

Secretar tehnic

Buna ziua

Sunt prezenti toli consilierii generali, 11.

Domnul Pre9edinte Mitu Razvan-Aurel

Mai departe, o sa va rog sa votam ordinea de zi, apa cum aji primit-
o fiecare pe mail, va rog.

Secretar tehnic

Puteti vota

10 voturi pentru, 0 abjineri, 0 voturi impotriva. Ordinea de zi a
fost aprobata.

Domnul Pre9edinte Mitu Razvan-Aurel

va rnultumesc

Pentru astazi, avem 2 proiecte pe ordinea de zi.

O sa Tncep cu primul proiect. Proiect de hotarare privind accesul
autovehiculelor destinate transportului de de9euri provenite din
desfaceri, materiale de construcjii 9i a utilajelor cu masa totala
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autorizata mai mare de 5 t, pe 9antierele organizate de Administrajia
Municipala pentru Consolidarea cladirilor cu Risc Seismic.

va rog, daca sunt Tntrebari sau intervenjii. Vreau sa va spun ca iI
avem alaturi de noi pe domnul director Razvan Munteanu de la
Administrajia Municipala pentru Consolidarea cladirilor cu Risc Seismic 9i
o sa-I rog sa ne spuna cateva cuvinte privitoare la proiect. va rog, domnu}
Mu nteanu.

Domnul Director General Munteanu Razvan - Administratia
Municipala pentru Consolidarea cladirilor cu Risc Seismic

Buna dimineata, domnule pre9edinte. Buna dimineaja, domnilor
consilieri generali. Astazi cand vorbim, a Tnceput sa creasca numarul
nostru de santiere din zona centrala. Accesul autoturismelor cu masa
totala de peste 5 t este reglementat foarte clar inca din anul 2004. in anul
2019 a existat o hotarare de Consiliu General prin care 9antierele
administra+iei municipale erau exceptate, autoturismele care deserveau
9antierele administrajiei municipale erau exceptate de la plata taxei de
acces Tn centru, Tnsa acest lucru era reglementat prin intermediul Directiei
de Investitii. Astfel, astazi Tn prezent cand suntem, lucrurile se desfa9oara
in felul urmator: depunem Tn platforrna Direcjiei de Transporturi o solicitare
de avizare a accesului Tn centrul istoric, aceasta solicitare trece prin
Directia de Investitii de unde trebuie sa preia cam trei semnaturi: cel care
Tntocme9te solicitarea, 9eful de serviciu 9i directorul, apoi aceasta cerere
ajunge Tn final la Direcjia de Transporturi iar Direc+ia de Transporturi emite
autoriza+ia de construire 9i o transmite catre noi. Tot acest proces ne
Tntarzie nevoia noastra, motiv pentru care venim Tn faja dumneavoastra
cu solicitarea ca noi sa fim direct Tmputerniciti Tn a lucra cu Directia de
Transporturi 9i practic sa elirninam o veriga administrativa care nu face
decat sa Tntarzie tot tot procesul din cauza unor unor pa9i birocratici.
Suntem institutie publica, avem aceea9i raspundere cu privire la solicitarile
pe care le facem Tn ptatforma gestionata de Direc+ia Transporturi. Deci
practic dorirn ca sa existe o rela+ie institutionala directa Tntre Administratia
de Consolidari 9i Directia de Transporturi, fara sa mai intre pe circuitul altor
altor altor direcTii subordonate a primarului general care Tntarzie tot acest
proces, se Tntampla de foarte multe ori sa avem nevoie de autoriza+ie de
acces la la nivel de 2-3 zile pentru ca avem turnart sau avem nevoie de a
intra in centrul si atunci acest lucru este este limitat. Precizez ca
autorizatiile acestea se dau pe perioade determinate de timp, doua sau
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trei zile Tn care noi in platforma despre care spuneam, descriem exact care
este activitatea ce urmeaza sa a se desfasura, cu ce autoturisme si in care
interval de timp. Deci nu sunt ni9te autorizatii date la nivel general pentru
perioade lungi de timp, sunt pe perioada extrem de scurta, doua, trei zile
cat rezolvam o chestiune punctuala, dupa care in momentul Tn care exista
o alta nevoie chiar la acela9i 9antier, se face din nou solicitare Tn platforma.
Deci este un proces continuu, de aceea solicitim sa avem o legatura
directa cu Directia de Transporturi.

Multumesc.

Domnul Pre$edinte Mitu Razvan-Aurel

vad ca avem o Tntrebare. va rog, domnule Dobrescu.

Domnul consilier Dobrescu Daniel

Da. va muljumesc. Tntrebarea mea este: ace9ti transportatori sunt
privaji, corect?

Domnul Director General Munteanu Razvan - Administratia
Municipala pentru Consolidarea cladirilor cu Risc Seismic

Da. Ace9ti transportatori sunt privati. in platforma pe care in care
Tncarcam documentele, ei descriu numarul masinilor, este descris
9antierul pe care iI deserve9te, este descris traseul de unde pleaca, unde
ajung 9i pot sa va spun ca pe acest traseu se Tntampla de rnulte ori sa
existe 9i controale ale politiei locale care valideaza sau nu valideaza ca ei
circula conform autoriza{iei transmise de primaria capitalei pentru 9antierul
pe care noi I-am solicitat.

Domnul consilier Dobrescu Daniel

Am Tnteles. intrebarea mea era in alta directie, respectiv noi le oferi m
acestor societali comerciale un avantaj competitiv. Poate ca ei au bugetat
acest cost 9i acuma le oferim efectiv un cadou. Principial eu nu sunt de
acord. Tntrebarea mea era 9i de fapt pentru ceilalji colegi daca nu cumva
ar trebui sa oferim acelea9i beneficii 9i altor societati, poate sunt cei care
lucreaza pentru sectoare sau poate chiar privati 9i care aduc un beneficiu.
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De ce doar pentru dumneavoastra 9i nu pentru ceilatji? Mi se pare, v-am
zis, necompetitiv.

Domnul Director General Munteanu Razvan - Administratia
Municipala pentru Consolidarea cladirilor cu Risc Seismic

Da. Noi nu avem o solicitare doar pentru noi Pi pentru ceilalti nu. Noi,
nu aceasta este solicitarea noastra. Vorbim doar despre 9antierele pe care
noi le gestionam din fondurt din fonduri publice, in momentul Tn care nu
mai platesc, chiar daca au bugetat aceste taxe de intrare Tn in 9antier, in
momentul Tn care sunt scutili de aceste taxe de intrare, practic ei nu le
deconteaza. Deci nu nu le deconteaza si nu le deconteaza de la noi, de la
institutia publica, adica de la Primaria Capitalei. Deci este indirect daca
vreji un un beneficiu de care 9i noi ca institu+ie publica beneficiem. Cu
privire la celelalte sectoare, nu am niciun feI de comentariu de facut.

Domnul Pre9edinte Mitu Razvan-Aurel

Domnul Nicolaie, vad ca aveti dumneavoastra o mana ridicata. va
rog sa Tntrebaji.

Domnul consilier Nicolaie George

Buna ziua. Eu vreau sa fiu foarte clar. sa ne explice sa ne de fapt
sa ne raspunda domnul director Razvan Munteanu daca din devizul de
lucrari, capitolul care se refera la serviciile de transport de§euri rezultat al
dezafectarii acestor edificii va fi eliminata taxa de transport.

Multumesc.

Domnul Director General Munteanu Razvan - Administratia
Municipala pentru Consolidarea cladirilor cu Risc Seismic

inca o data, in devizul general sunt prinse absolut toate costurile
necesare ale unui santier, inclusiv taxe de acces Tn zonele centrale. Din
acest deviz pe real executat se deconteaza sau nu se deconteaza taxele
respective. Astazi cand vorbim, noi nu decontam niciun feI de taxa de
acces in centru pentru ca noi deja obIinem autorizatie Tn baza hotararii de
Consiliu General din 2019, obtinem autorizatia de de acces Tn centru si
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suntern scutili pentru aceste autoturisme de de taxa de acces. Prin
proiectul de hotarare pe care I-am Tnaintat, noi practic solicitam sa avem
o reglernentare 9i o o rela jie institujionala direct cu Direc jia de Transporturi
fara a mai trece prin Direc+ia de investitii. Raspunsul este da, Tn rnomentul
in care exista suma Tn diviz, nu se mai plate9te prin aceste autorizajii pe
care noi le obtinem.

Domnul consilier Nicolaie George

Perfect. Muljumesc foarte mult. Sper ca au injeles toli colegii. va
mu ltumesc.

Domnul Pre9edinte Mitu Razvan-Aurel

$tiu ca iI avem 9i pe domnul director Tartacu g. O sa-I rog 9i pe
dansul sa-91 spuna punctul de vedere. va rog, domnul Tartacula.

Domnul Director Executiv Tartacuta Victor – Direcjia de Transporturi

Buna dimineaja, domnule pre9edinte 9i doamnelor 9i domnilor
consilieri generali. Sunt foarte putine lucruri de spus Tn completarea a ceea
ce a spus domnul director Munteanu. Eu pot sa va spun, cred ca s-a
Tnteles ca de fapt nu se schimba nimic structural. Este vorba doar de un
mecanism administrativ de simplificare pentru ca noi avem platforma
electronica 9i Tn momentul Tn care compania o sa-i zic de consolidari, ca
sa nu pronunt cuvinte lungi, compania de consilidari Tncarca autorizajia de
constructie care contine data, Tncarca talonul care contine informatii
asupra ma9inii, locatia 9antierului, traseul tur retur, din momentul acela, gi
perioada, exact cum a spus 9i domnul director, doua, trei zile, o
saptamana, o luna, depinde cat dureaza faza 9i operatiunea, din
mornentul acela ele sunt Tncarcate. Completez ca practic in momentul Tn
care din varii motive se suspenda activitatea unui 9antier ca na la
consolidari cu decopertari cu de astea apar Tn general cutii ale maimujei
9i pot exista reproiectari, in momentul acela suspendam 9i noi autorizatia
pentru ca vrem sa ne asiguram ca ace9ti beneficiari privaji, prin faptul ca
ei neplatindu-ne taxele exact cum a remarcat §i domnul consilier, ei au
practic un tarif mai mic fala de al+ii, ceea ce ne intereseaza pe noi este ca
ei nu folosesc aceasta autoriza+ie 9i pentru alte lucrari, adica se bazeaza
pe autorizajia asta ca sa execute alte lucrari, dar avand Tn vedere ca ei
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sunt controlati de opt politii, Brigada Rutiera, Politia Locala a Municipiului
Bucure9ti 9i cum am introdus Tntr-o penultima modificare a lor 134 9i toate
pozi+iile locale de sector este foarte foarte greu sa scape. lar Tn momentul
in care autoriza+ia expira, autoriza jia de construire, cu scuze, expira 9i
autorizatia noastra expira. Este o mi9care vie in care practic cand se
deschid 9antiere sau apar lucruri tipice Tn cadrul aceluia9i 9antier,
compania de consolidari vine cu toate aceste documentatii, Ie Tncarca Tn
platforma noastra 9i Ia noi totul se mi9ca automat 9i este adevarat ca fara
ca in mod deliberat sau ... Direcjia de Investitii se Tntarzie procedura, va
daji seama ca birocratic vorbind dureaza mai mult, ca trece prin trei maini,
trei sernnaturi, pe cand Tn felul acesta cornpania de consolidari T§i asuma
tot ceea ce Tnainte isi asuma Directia de Investitii, adica certificarea
faptului ca ma§inile acelea fac lucrarile acelea etc si se ceeeaza aceasta
rela+ie directa Tntre Compania de Consolidari 9i Direc+ia Transporturi 9i
totul va merge va merge mutt mai repede.

Multumesc

Domnul Pre9edinte Mitu Razvan-Aurel

va multumesc si eu. Daca mai sunt alte intrebari sau interventii
daca nu mai sunt, o sa vreau sa supunem la vot.

Mu ltumesc

Secreta r tehnic

Puteji vota.

9 voturi pentru, 2 abjineri, 0 voturi impotrivi. Aviz favorabil.

Domnul Pre9edinte Mitu Razvan-Aurel

va multumesc

Urmatorul proiect de hotarare. Proiect de hotarare privind
aprobarea Protocolului de cooperare pentru coordonarea lucrarilor
privind rejelele de utilitali de api 9i canal in scopul executarii, intr-o
concep jie unitara, a obiectivului de investijii „Conexiunea proiectului
<<Penetra jie Prelungirea Ghencea – Domne§ti §i Supralargire
Bulevardul Ghencea Tntre Strada Bra9ov §i Terminal Tramvai 41 >> cu
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proiectul <<Pasaj Suprateran pe DJ602, Centura Bucure9ti
Domne§ti>> “(CNAIR), a obiectivului de investijii „Relocare 9i
extindere rejele de api potabila ei canalizare menajera pe tronsonul
de pe Prelungirea Ghencea, cuprins intre str. Miracineni 9i limita
pasaj Domne9ti“ (ANB) 9i a obiectivului de investijii „Penetra}ie
Prelungirea Ghencea - Domne9ti 91 Supralargire Bulevardul
Ghencea Tntre Strada Bra9ov 9i Terminal Tramvai 41“(PMB).

Daca sunt Tntrebari sau interven+ii? Daca nu sunt, o sa va rog eu
sa... Nu 9tim cine este din partea. . .

Doamna Director Executiv lonescu Roxana – Direc+ia Servicii
Integrate

Buna dimineata. Roxana lonescu sunt. Municipiul Bucure9ti, prin
Direc jia Investi Iii deruleaza obiectivul de investijii penetra+ie Prelungirea
Ghencea - Domne9ti 9i supralargire Bulevardul Ghencea intre strada
Bra9ov 9i terminal tramvai 41, obiectiv pe care Direcjia Investitii l-a Tmparjit
in mai multe tronsoane. De asemenea CNAIR deruleaza proiectul pasaj
suprateran pe DJ602 Centura Bucure9ti – Domne9ti. in cadrul lucrarilor
discutiilor de coordonare a acestor doua lucrari, am identificat necesitatea
unor lucrari de lucrari Tn domeniul apa 9i canalizare. Aceste lucrari constau
atat Tn relocarea cat 9i extinderea retelei de apa 9i canalizare, avand in
vedere ca lucrarile de largire pe strada prelungirea Ghencea Tntre strada
Maracineni 9i limita pasajului Domne9ti interfereaza cu rejeaua de apa 9i
de canalizare existenta pe tronsonul cuprins Tntre strada Maracineni 9i
strada Floarea Galbena, iar pe tronsonul cuprins Tntre strada Floarea
Galbena 9i pasaj Domne9ti nu exista rejele de apa 9i canalizare, echiparea
ulterioara impactand aceste doua proiecte de investi Iii. Astfel, Apa Nova
Bucure9ti va face prin investi+ie proprie o lucrare privind extinderea retelei
de apa potabila 9i canalizare pe tronsonul cuprins Tntre Prelungirea
Ghencea cuprins Tntre strada Maracineni 9i pasaj 9i limita pasaj Domne9ti.
Acest Tn vederea corelarii acestor obiective de investitii, atat ale
municipiului Bucure§ti cat 9i a lucrarilor derulate de catre CNAIFR, s-a
Tntocmit un un protocol, noi ne-am Tntalnit de-a lungul timpului 9i am
discutat aceste condijii ale protocolului 9i a rezultat forma finala, care este
ata9ata prezentului proiect. Obiectul protocolului are ca scop colaborarea
9i acordarea de sprijin reciproc pentru derularea acestor obiective de
investitii. De asemenea, prin semnarea protocolului de colaborare, se
stabilesc drepturile 9i obligatiile par+ilor precum 9i termenii Tn care acesta
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se va derula. Durata, calendarul de implementare, activitalile specifice
fiecarui obiectiv de investi Iii. Fata de aceste cele prezentate mai sus, a
fost Tntocmit acest proiect de hotarare cu necesitatea de semnare a
Municipiului Bucure9ti a acestui protocol 9i vederea parcurgerii
urmatoarelor etape de execu+ie.

Vi multumesc. va stau la dispozi+ie pentru orice Tntrebare.

Domnul Pre9edinte Mitu Razvan-Aurel

va multumesc 9i eu, doamna lonescu. va rog daca mai sunt alte
Tntrebari sau intervenjii. Daca nu mai sunt, o sa va rog sa supunem la vot.

Multumesc

Secretar tehnic

Puteti vota

Domnul consilier Florescu $tefan Viorel

Eu nu pot vota. Nu §tiu ce se Tntampla, dar nu se deschide.

Eu sunt „pentru“. fmi cer scuze, sunt in trafic 9i nu mi s-a deschis
aplicatia.

Secretar tehnic

Cu votul domnulul consilier general Florescu sunt 10 voturi pentru,
1 abjinere, 0 voturi impotriva. Aviz favorabil.

Domnul Pre9edinte Mitu Razvan-Aurel

Daca pe final mai sunt Tntrebari sau interven{ii. Daca nu mai sunt, o
sa va multumesc pentru participare 9i declar 9edinja Tnchisa. O zi
frumoasa !

Sedinta comisiei s-a Tncheiat Ia ora 10: 10
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Nota: Consemnarea voturilor s-a realizat pe baza rezultatelor
generate de sistemul de vot online cu aplica jia integrata Slido cat 9i pe
baza votului exprimat verbal de catre consilierii generali.

PRESEDINTE
MITU RAZVAN - AUREL

SECRETAR
SUSAI ALEXANJ)RU

10


